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АКАДЕМИЯТА ПОСРЕЩНА ТЪРЖЕСТВЕНО НОВИЯ ВИПУСК
С тържествена це -

ремония в Стопанска 
академия „Димитър А. 
Ценов“ бе открита но-
вата учебна 2024/2025 
година. Специален гост 
на церемонията за по-
срещане на 89-ия випуск 
бе министърът на труда 
и социалната политика 
Ивайло Иванов – възпи-
таник на Свищовското 
висше училище. Сред 
гостите на тържествено-
то събитие бяха кметът 
на община Свищов д-р 
Генчо Генчев, Негово 
Преосвещенство Нико-
полския епископ Матей, 
народният представи-
тел Мартин Харизанов, 
зам.-министърът на ту-
ризма Павлин Петров, 
областните управители 

на Велико Търново, Русе 
и Плевен, членове на 
Съвета на настоятелите.

Учебната година бе 

открита със слово на 
ректора – доц. Марин 
Маринов, който пожела 
на студентите да бъдат 
здрави, одухотворени, 

изпълнени с енергия и 
уверено следващи пътя 
на мечтите си. „Образо-
ванието, което ще полу-

чите тук, Ви позволява да 
се развиете като свобод-
ни личности. То е трам-
плин за една блестяща 
кариера“, каза ректорът 

и посочи, че част от гос-
тите, които са и възпи-
таници на Свищовското 
висше училище, са хора, 
които днес взимат важни 
управленски решение в 
държавната, областната 
и местната администра-
ции, както и в бизнеса. 

Обръщение за здра-
ве и благоденствие на 
новия випуск и свищов-
ската Алма Матер на-
прави Негово Преосве-
щенство Никополския 
епископ Матей. 

Приветствие към сви-
щовските студенти и 
към цялата академична 
общност поднесе минис-
търът на труда и соци-
алната политика Ивай-
ло Иванов. Той не скри 
вълнението си от това, 

че близо 30 години по-
късно отново застава 
на трибуната на родната 
Алма Матер. Министър 
Иванов подчерта важ-
ността на сътрудничест-
вото между академич-
ните институции и Ми-
нистерството на труда 
и социалната политика 
в името на успешното 
включване на млади-
те хора в съвременния 
предизвикателен пазар 
на труда. „Вярвам, че 
заедно можем да допри-
несем за изграждането 
на общество, в което 
младите българи имат 
възможност да разгър-
нат пълния си потенциал 
в родината“, каза минис-
тър Иванов.

На 4 стр.

Ректорът на Свищовската 
академия – доц. Марин Ма-
ринов, придружен от помощ-
ник-ректора доц. Валентин 
Милинов, проведе две работни 
срещи в румънската столица 

Букурещ. 
Първата среща бе с Н. Пр. 

Радко Влайков – извънреден 
и пълномощен посланик на Р 
България в Румъния. На сре-
щата, проведена в сградата на 
нашата дипломатическа мисия 
в Букурещ, бяха дискутирани 

възможности за участието на 
СА „Д. А. Ценов“ в различни 
проектни инициативи и за-
силване на присъствието й в 
северната ни съседка. 

Втората среща на доц. Мари-
нов бе с не-
говия колега 
проф. Алек-
с а н д р у -Л у -
чиян Мано ле 
– ректор на 
У н и в е р с и -
те та „Арти-
фекс“. 

В ра м  ките 
на ра ботната 
среща бяха 
договорени 
н а с о к и  з а 
п р о д ъ л ж а -
ване на ус -
пешното съ-
трудничество 
между двете 
висши учили-
ща в област-
та на проект-

ната дейност, академичната 
мобилност и научните изслед-
вания. 

На двамата партньори, доц. 
Маринов връчи плакети на 
Стопанска академия „Димитър 
А. Ценов“.

Ректорът проведе работни 
срещи в Букурещ

З а м е с т -
н и к - р е к -
торът доц. 
З д р а в к о 
Любенов и 
гл. ас. Галин 
С т е ф а н о в 
от катедра 
МИО участ-
ваха в сре-
щата на кон-
с о р ц и у м а 
K rea t i v EU, 
проведена 
в Södertörn 
University от 
С ток холм, 
Ш в е ц и я . 
П р и с ъ с т -
ващите на 
с ъ би т ие т о 
бяха запознати с процеса 
по сключване на споразуме-
ние между консорциума за 
изграждане на Европейски 
университет KreativEU и Евро-
пейската комисия. В рамките 
на срещата бе изяснена иде-
ята за създаване на органи за 
управление на консорциума 
KreativEU и бяха дефинирани 
следващите стъпки и дейст-
вия. Проведени бяха работни 
срещи между координаторите 
и съкоординаторите на ра-
ботните пакети, включени в 

дейността на консорциума, с 
цел обсъждане и планиране 
на изпълнението им. В хода 
на работата бяха представени 
и изследователските направ-
ления, залегнали в дейността 
на университета домакин – 
Södertörn University от столи-
цата на Швеция.

Като член на KreativEU, Сви-
щовската академия бе дома-
кин на две от предходните 12 
срещи на консорциума, със-
тавен от 11 висши училища от 
11 държави.

Наши представители участваха Наши представители участваха 
в срещата на KreativEU в Швецияв срещата на KreativEU в Швеция



септември-октомври 2024Страница 2

Работна среща про-
ведоха в Академия -
та представители на 
катедра „Стратегиче-
ско планиране“ и Ра-
фаел Рьотингер, пред-
ставител на немска-
та компания Roettinger 
Unternehmensgruppe, 
специализирана в сфе-
рата на сигурността. По 
време на визитата бе 
подписан меморандум 
за сътрудничество, чрез 
който двете страни се 
обединяват в стремежа 
си към съвместни ини-
циативи, насочени към 
академични постиже-
ния, новаторски научни 
изследвания и ефектив-
но споделяне на добри 
практики в преподава-
нето, научната дейност 
и бизнеса. Споразуме-
нието отваря врати за 
интегриране на идеи, 
както и за реализиране 
на съвместни научни 
проекти и събития с 
международно значе-
ние като конференции, 
семинари, уъркшопи и 
др. Сключването на ме-
морандума е поредно 
доказателство за стре-

межа на катедра „Стра-
тегическо планиране“ 
к ъ м м еж д у н а р о д н о 
признание и сътрудни-

чество, като осигурява 
платформа за устойчи-
во развитие и бъдещи 
успехи в полето на ака-
демичните изследвания. 
Според представители 
на двете страни, новото 
партньорство не само 
ще обогати академичния 
живот в Стопанската 
академия, но и ще до-
принесе за развитието 
на глобални тенденции в 
областта на икономиче-
ските науки и стратеги-

ческото планиране.
R o e t t i n g e r 

Unternehmensgruppe 
GmbH е утвърдена нем-

ска холдингова компа-
ния, обединяваща на-
ционални и международ-
ни бизнес организации, 
които се допълват вза-
имно в различни сфери. 
Със своето разнообра-
зие от услуги и експертен 
опит, компанията заема 
водеща роля в междуна-
родната сигурност и ор-
ганизацията на събития, 
предоставяйки инова-
тивни решения на своите 
клиенти и партньори. 

Катедра „Стратегическо планиране“ Катедра „Стратегическо планиране“ 
ще си партнира с немска компанияще си партнира с немска компания

Представители на Сви-
щовската академия участ-
ваха във втората присъст-
вена среща на партньорите 
по проект „A gamification 
model for community-based 

heritage work“ (HERITAGE 
GAME) на програма „Ера-
зъм+“. Домакин на среща-
та бе Университетът „Ва-
лахия“ в румънския град 
Търговище.

Първият ден беше пос-
ветен предимно на резул-
татите от изпълнението на 
Работен пакет 2: Най-добри 
практики. Ръководители-

те на екипи от България 
и Румъния – доц. Маруся 
Смокова и проф. Силвиу 
Милою, представиха пуб-
ликувани в съавторство 
научни разработки, свър-

зани с критериите за под-
бор и обзор на най-добрите 
практики за седемте дър-
жави (България, Слова-
кия, Румъния, Португалия, 
Италия, Чехия и Турция). 
Партньорите обсъдиха по-
стигнатите резултати и 
по Работен пакет 5: Дисе-
минация. Бяха планирани 
конкретни действия за по-

вишаване на активността и 
присъствието в социални-
те мрежи. Ръководителят 
на проекта, проф. Селио 
Маркез направи обзор на 
постигнатото до момента 
и припомни конкретните 
работни пакети и дейности, 
които предстои да бъдат 
реализирани. Специал-
но внимание бе обърнато 
върху качеството на из-
пълнение и спазването на 
финансова дисциплина. 
Следващите два дни бяха 
посветени на геймифика-
ционни практики в Румъ-
ния и на Работен пакет 3: 
Разработване на модел. 
Съкоординаторите на ра-
ботния пакет представиха 
своята концепция за гей-
мификационен модел, като 
предложиха структура на 
ръководство, което пред-
стои да бъде разработено 
по проекта. 

Партньорите планираха 
трета присъствена среща 
да бъде през януари 2025 г. 
в Университета на Търнава.

    Кръгла маса за представяне на резултатите по 
проект „Повишаване конкурентоспособността на туристи-
ческия сектор в България чрез внедряване на иновации”, 
проектният екип, съставен от преподаватели, докторанти и 
студенти от катедра „Икономика и управление на туризма“, 
посвети на 15-годишнината от създаването на спец. „Иконо-
мика на туризма“. С приветствия и изказвания, в събитието 
с над 70 участници, чрез видео връзка се включиха д-р 
Илин Димитров – секретар на Президента по образование, 
култура и туризъм, проф. д-р Румен Драганов – съветник на 
министъра на туризма, преподаватели от сродни катедри 
в УНСС и ИУ – Варна. Поздравителен адрес бе получен от 
зам.-министъра на туризма Павлин Петров. В рамките на 
кръглата маса, проф. Марияна Божинова – ръководител на 
проекта, доц. Любка Илиева – ръководител на катедрата, 
гл. ас Любомира Тодорова и гл. ас. Павлин Павлов пред-
ставиха резултатите от проведените от екипа проучвания, 
обхващащи потребителските нагласи и готовността на 
предложителите на туристически продукти към внедрява-
нето на иновации.
 Катедра „Аграрна икономика“ стартира новата 

учебна 2024/2025 година с първото събитие от предвидени-
те инициативи, които ще бъдат реализирани под знака на 
40-годишнината от създаването на катедрата и едноимен-
ната специалност. Д-р Анелия Димитрова – зам.-кмет на 
община Свищов и хоноруван преподавател в катедра АИ, 
изнесе публична лекция на тема „Земеделието в България 
– състояние, предизвикателства и перспективи. На фокус 
– биологичното земеделие“. Събитието откри ръководите-
лят на катедрата доц. Елена Йорданова, която подчерта 
важността на биологичното земеделие. Лекторът пред-
стави актуални данни и интересни факти за състоянието 
на съвременното земеделие, обединявайки своя научен, 
административен и практически опит.
 Проектен екип, съставен от преподаватели, док-

торант и студенти от катедрите „Статистика и приложна 
математика“, „Бизнес информатика“ и „Обща теория на 
икономиката“, посвети научен форум на Световния ден на 
статистиката. Екипът на проект „Сравнителен анализ на 
конвенционални статистически методи и изкуствени не-
вронни мрежи при прогнозиране на динамика” организира 
кръгла маса, на която бяха представени резултати от изпъл-
нението на проекта, с ръководител доц. Маргарита Шопова 
– декан на факултет „Стопанска отчетност“ и преподавател 
към катедра „Статистика и приложна математика“. Гости на 
форума бяха зам.-ректорите проф. Атанас Атанасов и доц. 
Светослав Илийчовски, и доц. Галина Чиприянова – дирек-
тор на Института за научни изследвания.
 Двудневен международен научен форум „Световни 

и национални бизнес трансформации – проактивни управ-
ленски, финансово-счетоводни и планови решения“ се 
проведе в Академията в хибриден формат – присъствено 
и онлайн. Форумът бе в изпълнение на едноименен проект 
с ръководител доц. Михаил Чиприянов – ръководител ка-
тедра „Стратегическо планиране“. С разработки в четири 
тематични направления, форумът съчета теория с практика, 
предоставяйки ценен опит и ресурси за всички, които са 
ангажирани с устойчивото и успешно управление на биз-
неса в бързо променящия се свят. В рамките на сесиите, 
наред с дискусиите, беше представен и сборник с близо 50 
доклада на български и английски език с автори от стра-
ната и чужбина.
 Катедра „Чуждоезиково обучение“ организира чет-

въртата кръгла маса „Бизнес лингва – актуални проблеми на 
чуждоезиковото обучение и многоезичието“. В събитието, 
което бе в хибриден формат, свои разработки представи-
ха лингвисти от България, Молдова и Украйна. Официален 
гост бе ректорът, доц. Марин Маринов. В рамките на фо-
рума бяха дискутирани теми като интегрираното езиково 
и литературно обучение за студенти, използването на 
изкуствения интелект в езиковото обучение, когнитивните 
ползи от смесването на езици, самообучението по чужди 
езици, съдебната лингвистика, използването на инклузивен 
език в бизнес комуникациите, мултимодалната грамотност, 
връзката между чуждоезиковото обучение и културната 
интелигентност, иновативните подходи за обучението по 
английски език и други.

НАУЧНИ ФОРУМИНАУЧНИ ФОРУМИНАУЧНИ ФОРУМИНАУЧНИ ФОРУМИ

Представители на Академията участваха Представители на Академията участваха 
в среща по проект HERITAGE GAMEв среща по проект HERITAGE GAME
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Петият по рода си 
форум, посветен на вис-
шето образование и нау-
ката под надслов „ОЦЕН-
КА, РЕЗУЛТАТИ, ОЧАК-
ВАНИЯ“ организираха 

Националният браншов 
синдикат „Висше образо-
вание и наука“ към КНСБ 
и Синдикатът „Висше об-
разование“ към КТ „Под-
крепа“, с домакинството 
на НСА „Васил Левски“. 
Целта на форума бе да се 
отчетат положителните 
тенденции в политиката 
по доходите през послед-
ните години, все по-тяс-
ното обвързване на пуб-
личното финансиране с 
критериите за качество на 
обучението и постигнати-

те резултати, съгласуване 
на параметрите на бюдже-
та за 2025 г. и очакванията 
на висшите училища. Във 
форума участваха рек-
тори на държавни висши 

училища (ДВУ), които имат 
синдикални организации 
и подписани Колектив-
ни трудови договори, и 
председатели на нацио-
нално представителните 
синдикати от ДВУ. Сред 
участниците в работната 
среща бяха също проф. 
Галин Цоков – служебен 
министър на образова-
нието и науката, и акад. 
Николай Витанов – слу-
жебен зам.-министър на 
образованието и науката. 

Свищовската академия 

бе представена от ректо-
ра доц. Марин Маринов и 
председателя на Синдика-
та на работещите в СА „Д. 
А. Ценов“ към НБС „ВОН“ 
– КНСБ, доц. Маргарита 
Шопова. В своето изказ-
ване доц. Маринов под-
черта, че положителните 
резултати в политиката 
по доходите на нацио -
нално ниво се дължат на 
задружните усилия на со-
циалните партньори. Той 
акцентира върху приетите 
промени в постановле-
нието за диференцирани 
нормативи за издръжка 
на обучението за един 
студент и отбеляза, че 
увеличените коефициенти 
са стъпка към решаване 
на проблемите с финанси-
рането на ДВУ. Говорейки 
за хроничния недостиг 
на финансови средства 
в Академията, ректорът 
предложи да се повишат 
коефициентите на профе-
сионалните направления 
„Икономика“ и „Админи-
страция и управление“, за 
да се компенсира дефици-
тът на публичен ресурс за 
тяхното финансиране.

Ректорът участва във форум за 
доходите във висшето образование Стопанска академия 

„Д. А. Ценов“ и Инсти-
тутът на дипломираните 
експерт счетоводители 
(ИДЕС) сключиха мемо-
рандум за сътрудничест-
во. Документът бе под-
писан от председателя 
на ИДЕС – Илия Илиев, 
при гостуването му в 
Академията по повод 
излъчването на доку-
менталния филм „Про-
фесор Димитър Добрев 
– патриархът на счето-
водството в България“. 

Подписаният документ 
цели укрепване на връз-
ките между двете стра-
ни, което ще допринесе 
за усъвършенстване на 
образованието и профе-
сионалните стандарти 

в сферата на счетовод-
ството.

Преди прожекцията 
на филма, която бе по 
инициатива на ИДЕС и 
катедра „Счетоводна от-
четност“, зам.-ректорът 
проф. Атанас Атанасов 
връчи на Илия Илиев 
почетния плакет на Сви-
щовската ака демия. 
Пред препълнената зала 
с преподаватели, докто-
ранти, студенти, учители 
и ученици, проф. Атана-
сов представи биогра-

фични данни за живота и 
делото на основополож-
ника на счетоводната те-
ория в България – проф. 
Добрев, и поясни кога и 
как част от неговия път 
преминава през Свищов. 

Меморандум за сътрудничество 
сключи СА „Д. А. Ценов“ с ИДЕС

В Стопанска академия 
„Д. А. Ценов“ се проведе 
XIV-ото издание на нацио-
налната научно-практиче-
ска конференция „Пазарни 
и извънпазарни системни 
предизвикателства пред 
застраховането и осигуря-
ването – теория, практика, 
проблеми и решения“. На-
учният форум, организиран 
от катедра „Застраховане и 
социално дело“, предизвика 
повече от 60 регистрирани 
участници, а заявените до-
клади бяха над 30. Основ-
ната цел на конференцията, 
началото на която е поста-
вено през 1998 г. (същата 
е провеждана с известни 
прекъсвания във времето), 
е свързана с „прокарването 
на мостове“ между застрахо-
вателната и осигурителната 
теория и практика. 

Конференцията откри 
доц. Румен Ерусалимов – 
декан на факултет „Финанси“ 
и преподавател в катедра 
ЗСД. Приветствия към ор-

ганизаторите и участниците 
отправиха доц. Марин Ма-
ринов – ректор на СА „Д. 
А. Ценов“, Нина Колчакова 
– генерален секретар на 
Асоциацията на български-
те застрахователи, Анастас 
Петров – член на УС на БАД-
ДПО, изпълнителен дирек-
тор на ПОК „ОББ Пенсионно 
осигуряване“ ЕАД, Максим 
Колев – председател на УС 
и изпълнителен директор на 
Гаранционния фонд, Камелия 
Мишева – секретар на Асо-
циацията на застраховател-
ните брокери в България и 

проф. д.ик.н. Диана Иванова 
– главен секретар на Фон-
дация „Проф. д-р Велеслав 
Гаврийски“.

В рамките на пленарната 
сесия бяха представени два 
пленарни доклада, задали 
тона на дискусиите, а именно 
„Икономическият отпечатък 
на застраховането в Бълга-
рия: предизвикателства и 
възможности за развитие“ 
с автор и презентатор д-р 
Веселин Ангелов (член на 
УС на АБЗ и изп. директор 
на ЗАД „Алианц България“) 
и „Модел за измерване на 

ефектите от въвеждането 
на пенсионни портфейли, 
свързани с жизнения цикъл“ 
с автори и презентатори Ана-
стас Петров, Иван Иванов 
(ПОК „ДСК – Родина“) и 
Александър Вучков („Пенси-
онноосигурителна компания 
ОББ“ ЕАД). Работата на кон-
ференцията бе организира-
на в два отделни тематични 
панела. В панел „Пазарни и 
извънпазарни предизвика-
телства пред застрахова-
нето“ се обсъдиха въпроси, 
свързани с: въвеждането на 
дълго чаканата у нас систе-
ма Бонус-Малус; проблеми, 
съпътстващи развитието на 
различни видове застрахо-
ване; дигитализацията на 
основни процеси в плас-
мента и поддръжката на за-
страхователните договори; 
нивото на застрахователна 
култура в страната; предиз-
викателства пред застрахо-
вателния бизнес, свързани 
с непрекъснатите промени 
в нормативната уредба и др. 

Участниците в панел „Пазар-
ни и извънпазарни предизви-
кателства пред осигуряване-
то“ дискутираха: развитието 
на публичното и допълнител-
ното пенсионно осигуряване 
в България; застаряването 
на населението и тенденции 
при определяне възрастта за 
пенсиониране; участието на 
осигурените лица във фондо-
ве за допълнително пенсион-
но осигуряване; здравното 
осигуряване и проблемите, 
произтичащи от неосигуре-
ните лица и др.

Националната конферен-
ция се превърна във форма-
лен повод, по препоръка на 
МОН, през 2022 г. да бъде 
сформиран „Алианс по за-
страховане и социално дело“ 
и настоящото издание на фо-
рума се проведе имено под 
неговата егида. Партньори 
в този алианс са СА „Д. А. 
Ценов“ и 4 от съорганиза-
торите на конференцията 
– АБЗ, БАДДПО, АЗББ и Га-
ранционния фонд.

В Академията се проведе XIV национална конференция, 
посветена на застраховането и осигуряването
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АИ „Ценов“

Трима студенти от Сви-
щовската академия взеха 
участие в Националния 
студентски конкурс за най-
добра разработка на ту-

ристическа тематика ’2024, 
който се проведе в рамките 
на 19-ия Международен 

туристически панаир (Кул-
турен туризъм) във Велико 
Търново. Сред участниците 
в 11-ото издание на кон-
курса от различни висши 

учебни заведения в стра-
ната, петима бяха отличени 
за разработки, свързани с 

развитието на туризма. По-
бедителите бяха обявени от 
председателя на журито 
доц. Соня Алексиева.

Първа награда на прес-
тижния конкурс бе присъ-
дена на Николета Михайло-
ва от Стопанска академия 
„Д. А. Ценов“, завършила 
МП „Икономика и управле-
ние на туризма“. Нейната 
разработка бе на тема 
„Тенденции в предпочита-
нията на генерация Z по от-
ношение на присъствените 
и дигиталните събития“. 
Като тематична награда, 
свищовската студентка 
получи огромен пътнически 
куфар. Според Николета, 
задълбочаването в толкова 
актуална и динамична тема 
е изключително ползотвор-
но. В социалните мрежи тя 
изрази благодарност за 
подкрепата към своя мен-
тор – доц. Петя Иванова.

Грамоти за участие полу-
чиха още двама студенти от 
СА „Д. А. Ценов“ – Янислав 
Петров и Михаела Вачкова. 
Темите на техните разработ-
ки бяха „Динамиката в тури-
зма“ и „Иновации и предиз-
викателства в културния ту-
ризъм: поглед към бъдещето“.

Наша студентка спечели първо място 
в национален конкурс по туризъм Дублиращият мъжки 

отбор и юношите стар-
ша възраст на ОФК 

„Академик“ (Свищов) ще 
играят през настоящия 
сезон с логото на СА 
„Д. А. Ценов“ на своите 
фланелки. По думите на 
председателя на УС на 
клуба и възпитаник на 
Академията – Емил Пе-
рушанов, „Академик“ се 
връща към своите коре-
ни с успешно партньор-
ство със Свищовското 
висше училище. „Като 
„клуба на студентите“ 
е напълно нормално да 
задълбочим съвместна-
та работа с Академия-
та“, заяви Е. Перушанов 
и сподели, че се плани-
рат редица съвместни 

инициативи. 
Първата от тях бе 

участието на студен-

ти, представители на 
академичното ръковод-
ство, преподаватели и 
служители, футболисти 
и треньори на „Акаде-
мик“ в националната 
кампания „Да изчистим 
България заедно“, която 
се проведе под надслов 
„Да преобърнем игра-
та“. След приключва-
не на доброволческата 
кампания, чрез която 
с общи усилия бе по-
чистен района на Кор-
пус „Юг“, ректорът доц. 
Марин Маринов подари 
на младите футболисти 
от „Академик“ две фут-
болни топки.

„Да преобърнем играта““

Първият алумни клуб 
на Академията – „Леген-
ди те“, проведе тради -
ционната си годишна сре-
ща в родната Алма Матер. 

Клубът, обединяващ раз-
лични поколения студенти 
с особен афинитет към 
футбола, е сред най-ак-
тивните алумни на Сви-
щовското висше учили-
ще. Срещата откри проф. 
Красимир Шишманов – 

председател на Об щото 
събрание на Акаде мията 
и член на алумни клуба. 
Приветствие към участни-
ците поднесе ректорът, 

доц. Марин Маринов. 
След напрегнатата 

футболна среща на зе-
ления терен всички бяха 
категорични, че големи-
ят победител си остава 
дружбата и приятелство-
то между участниците.

„Легендите“
От 1 стр.
По традиция, на тържест-

вената церемония по откри-
ване на новата учебна годи-

на бяха връчени стипендии и 
награди на изявени студен-
ти. Наградата на Общински 
съвет – Свищов за отличник 
на випуск 2020-2024 кметът 
връчи на Йоан Денев, спeц. 
„Бизнес информатика“ със 
среден успех от следване-
то отличен 5.98 и успех от 
Държавен изпит отличен 
6. Студентът получи също 
и наградата на Ректора и 

академичното ръководство 
за отличник на випуска в 
ОКС „бакалавър“. С грамо-
та и парична награда за 

отличен успех 
по време на 
с л е д в а н е т о 
бе удостоена 
и Диана Сла-
вова от спец. 
„Индустриа -
лен бизнес и 
предприема-
чество“. 

Традицион-
ното обръще-
ние към новия 
вип уск с т у -
денти на Сви-

щовското висше училище от 
представителите на бизнеса 
направи Валери Кунов – ди-
ректор клонова мрежа в Му-
сала иншурънс брокер. Поз-
дравления към студентите и 
преподавателите поднесоха 
също докторант Йоана Кон-
стантинова – председател 
на Студентския съвет и 
първокурсничката Анна Ата-
насова от спец. „Икономика 

на търговията“. 
След тържествената це-

ремония гостите посетиха 
академичния музей, къде-
то министърът на труда и 
социалната политика по-
ложи подпис в летописна-
та книга на Свищовското 
висше училище. Заедно с 
ректора и председателя 
на Студентския съвет, той 
поднесе цветя на паметни-
ка на Димитър Ценов пред 
сградата на ректората. 

Първият учебен ден за 
първокурсниците на Сви-
щовската академия продъл-
жи с информационни срещи 
по факултети и катедри. На 
тях новият випуск студенти 
на СА „Д. А. Ценов“ се за-
позна със своите препода-
ватели и технологията на 
учебния процес в бакала-
върската степен. Информа-
ционна среща бе проведена 
и с първокурсници в задоч-
на форма на обучение в на-
чалото на очните им занятия 
на новата учебна 2024/2025 
година.

АКАДЕМИЯТА ПОСРЕЩНА ТЪРЖЕСТВЕНО ... 


